



<b>Date:</b>	Tuesday, 11 March 2025
<b>Listed Company Name:</b>	Aramex PJSC
<b>Subject:</b>	<b>Update on the Results of the Voluntary Conditional Cash Offer from Q Logistics Holding LLC to Acquire the Shares of Aramex PJSC</b>
	<p>Pursuant to the announcements made by Aramex PJSC ("<b>Aramex</b>") concerning the voluntary conditional cash offer from Q Logistics Holding LLC ("<b>Q Logistics</b>"), a wholly-owned indirect subsidiary of Abu Dhabi Developmental Holding Company PJSC ("<b>ADQ</b>"), to acquire up to 100% of the issued and paid-up share capital of Aramex not already held by Abu Dhabi Ports Company PJSC (the "<b>Offer</b>"), Aramex now announces that it has received on 10 March 2025 an update from ADQ on behalf of Q Logistics regarding the results of the Offer (the "<b>Results</b>").</p> <p>The details of the Results are set out in the attached letter.</p> <p>Pursuant to Article 32(2) of the Chairman of the Board of Directors of the Securities and Commodities Authority No. (18 /R.M) of 2017 regarding the Rules of Acquisition and Merger of Public Joint Stock Companies, Q Logistics will continue to accept shares from Aramex shareholders who did not tender during the Offer period until 3:00 PM (UAE time) on Monday 24 March 2025.</p> <p>The final total of the tendered shares will be announced on 28 March 2025.</p> <p>The Company will make further announcements with respect to any material developments in the matter in due course.</p>

<b>Authorized Signatory Name:</b>	Amanda Dahdah
<b>Designation:</b>	Governance Officer and Board Secretary, Aramex PJSC
<b>Date:</b>	Tuesday, 11 March 2025
<b>Signature:</b>	
<b>Company Seal:</b>	



Date: 10th March 2025

Ref: ADQ/DGCEO/2025/Aramex/010

**Attn: Mr. Mohamed Juma Al Shamisi**

Chairman of the Board of Directors

Aramex PJSC

P.O Box: 95946, Plot WF 07,

Dubai Logistics City, Jebel Ali, Dubai,

United Arab Emirates

**Subject: Results of the voluntary conditional offer for up to 100% of the issued and paid-up ordinary shares of Aramex PJSC**

Dear Chairman,

Subsequent to our Offer Document submitted on 10th February 2025, we would like to inform you that Q Logistics Holding LLC, a wholly owned indirect subsidiary of ADQ, has obtained acceptances representing 35.31% of the company's shares. In addition to this, Abu Dhabi Ports Company PJSC (AD Ports Group) owns 22.69% of the company's shares.

The aggregate acceptances, together with the shareholding of AD Ports Group, amounts to **58% of the shares in Aramex** which exceeds the minimum acceptance conditions for the Offer specified in Article 9(2) of the SCA's Board of Directors Decision No. (18 / R.M) of 2017 concerning the Mergers and Acquisition Rules for Public Joint Stock Companies (**Acquisition Regulations**).

Pursuant to Article 32 (2) of the Acquisition Regulations, the Offeror will continue to accept shares from shareholders who did not tender during the Offer Period until 3:00pm (UAE time) on 24th March 2025.

The final total of tendered shares will be announced on 28th March 2025.

Please feel free to make this letter and the attached press release available to all the shareholders of Aramex through the applicable market disclosure.

Yours sincerely,

Mansour Al Mulla, Deputy Group Chief Executive Officer, ADQ

On behalf of Q Logistics Holding LLC



## ADQ announces results of the voluntary tender offer for Aramex

*Shareholders who did not tender during the Offer Period can sell their shares until 24 March 2025, 3:00pm UAE Time*

**Abu Dhabi, UAE – 11 March 2024:** ADQ, an active sovereign investor with a focus on critical infrastructure and global supply chains, has announced the results of the voluntary tender offer (the "Offer") for Aramex PJSC ("Aramex") submitted by its wholly-owned indirect subsidiary, Q Logistics Holding LLC (the "Offeror").

Through the Offer, which closed on 10 March 2025, Q Logistics has obtained acceptances for shares in Aramex, representing 35.31% of the company's shares. In addition to this, Abu Dhabi Ports Company PJSC (AD Ports Group) owns 22.69% of the company's shares.

The aggregate acceptances, together with the shareholding of AD Ports Group, amounts to **58%** of **the shares in Aramex** which exceeds the minimum acceptance conditions for the Offer specified in Article 9(2) of the SCA's Board of Directors Decision No. (18 / R.M) of 2017 concerning the Mergers and Acquisition Rules for Public Joint Stock Companies (**Acquisition Regulations**).

**Subsequent to the closing of the Offer Period, pursuant to Article 32 (2) of the Acquisition Regulations the Offeror will continue to accept shares from shareholders who did not tender during the Offer Period until 3:00pm (UAE time) on 24 March 2025.**

The final total of tendered shares will be announced on 28 March 2025.

Subject to conditions including the settlement process, ADQ will become the majority shareholder in the company. As stated in the offer document, as a majority shareholder, the Offeror has plans to support the transformation of Aramex, which it expects to be complex, capital intensive and to take time, which may consequently limit the perspective of short to medium-term return for shareholders.

The Offer Price of AED3 represents an attractive premium of:

- 33% premium to last share price close of AED 2.25 / share as of 9 January 2025
- 35% premium to 1-month Volume Weighted Average Price ("VWAP") of AED 2.23 / share
- 32% premium to 3-month VWAP of AED 2.28 / share

The Offer Price represents an attractive valuation of ~9x EV/EBITDA for the last twelve months ending September 2024 and ~29x P/E for the last twelve months ending September 2024.

**-END-**

**About ADQ**

Established in 2018, ADQ is an active sovereign investor with a focus on critical infrastructure and global supply chains. As a strategic partner to the Government of Abu Dhabi, ADQ invests in the growth of business platforms anchored in the Emirate that deliver value to local communities and long-term financial returns to its shareholder. ADQ's total assets amounted to USD 225 billion as of 30 June 2024. Its rapidly expanding portfolio encompasses companies across numerous core sectors of the economy, including energy and utilities, transport and logistics, food and agriculture, and healthcare and life sciences.

For more information, visit [adq.ae](https://adq.ae) or write to [media@adq.ae](mailto:media@adq.ae).  
You can also follow ADQ on [Instagram](#), [LinkedIn](#) and [X](#).

بيان صحفي / "القبضة" (ADQ)

## "القبضة" (ADQ) تعلن نتائج العرض الاختياري للاستحواذ على شركة أرامكس

للمساهمين الذين لم يستجيبوا للعرض أن يتقدموا بطلبات قبولهم لغاية الساعة 3:00 من بعد الظهر (بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة) من يوم الاثنين الموافق 24 مارس 2025

أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة - 11 مارس 2024: أعلنت "القبضة" (ADQ)، وهي شركة استثمار سيادية، تركز على الاستثمار في البنية التحتية الأساسية وشبكات التوريد العالمية، عن نتائج العرض الاختياري ("العرض") للاستحواذ على شركة أرامكس ش.م.ع ("أرامكس")، الذي تقدمت به شركة كيو لوجيستكس القابضة ذ.م.م ("مقدم العرض") المملوكة بالكامل بصورة غير مباشرة من قبل "القبضة" (ADQ).

من خلال العرض، الذي أُغلق بتاريخ 10 مارس 2025، حصلت كيو لوجيستكس على إجمالي قبول للعرض يمثل 35.31% من أسهم أرامكس، بالإضافة إلى ذلك، تمتلك شركة أبو ظبي للموانئ ش.م.ع (مجموعة موانئ أبوظبي) نسبة 22.69% من أسهم شركة أرامكس.

وتلبي نسبة القبول المتحققة، بالإضافة إلى الأسهم التي تمتلكها مجموعة موانئ أبوظبي، ما نسبته 58% من الأسهم في أرامكس والتي تتجاوز الحد الأدنى من شروط القبول المحددة في المادة 9 (2) من القرار الصادر عن مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (18 / ر.م) لسنة 2017 بشأن قواعد الاندماج والاستحواذ للشركات المساهمة العامة (قواعد الاستحواذ).

بعد إغلاق فترة العرض، ووفقاً للمادة رقم 32 (2) من قواعد الاستحواذ، سوف يواصل مقدم العرض قبول طلبات قبول عرض الأسهم من المساهمين الذين لم يتقدموا بطلبات قبول خلال فترة العرض لغاية الساعة 3:00 مساءً (بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة) من يوم الاثنين الموافق 24 مارس 2025.

سوف يتم الإعلان عن العدد النهائي للأسهم التي قد تم استلام طلبات قبول بشأنها بتاريخ 28 مارس 2025.

ج.ع. ر.ب.

شريطة تحقق شروط العرض بما في ذلك عملية التسوية، فستصبح "القابضة" (ADQ) مساهم الأغلبية في أرامكس. وحسب ماورد في مستند العرض، يرى مقدم العرض أنه من خلال أن يصبح مساهماً رئيسياً، فإن ذلك سيمكن "القابضة" (ADQ) من تنفيذ خطة التحول لأرامكس والتي من المتوقع ان تكون معقدة ومكثفة من حيث الوقت ورأس المال مما سيؤدي الى تقليل والحد من توقعات العوائد على المدى القصير والمتوسط للمساهمين.

سعر العرض البالغ 3 درهم إماراتي يمثل علاوة جذابة بنسبة:

- علاوة 33 % من سعر الإغلاق بتاريخ 9 يناير 2025 البالغ 2.25 درهم إماراتي لكل سهم
- علاوة 35 % إلى متوسط سعر السهم المرجح على أساس الحجم لفترة شهر بالدرهم الإماراتي البالغ 2.23 درهم اماراتي لكل سهم
- علاوة 32 % إلى متوسط سعر السهم المرجح على أساس الحجم لفترة الثلاثة أشهر البالغ 2.28 درهم اماراتي لكل سهم

يمثل سعر العرض تقييماً بحوالي تسعة اضعاف الأرباح قبل الفوائد والضرائب والاستهلاك والإطفاء للاثنا عشرة شهراً المنقضية في شهر سبتمبر من العام 2024 وكذلك 29 ضعف سعر/الربح للاثنا عشرة شهراً المنقضية في شهر سبتمبر 2024.

- النهاية -

### نبذة عن "القابضة" (ADQ)

تأسست "القابضة" (ADQ) في عام 2018، وهي شركة استثمار سيادية، تركز على الاستثمار في البنية التحتية الأساسية وشبكات التوريد العالمية. وباعتبارها شريكاً استراتيجياً لحكومة أبوظبي، تستثمر "القابضة" (ADQ) في تعزيز نمو منصات الأعمال المتركرة في الإمارة، والتي توفر قيمة مضافة للمجتمعات المحلية

GE

RB

وعوائد مالية طويلة الأجل لمساهميها. تمتلك "القابضة" (ADQ) محفظة متنامية تبلغ قيمة إجمالي أصولها 225 مليار دولار أمريكي (كما في 30 يونيو 2024)، وتضم شركات في العديد من القطاعات الأساسية للاقتصاد، بما في ذلك الطاقة والمرافق، والنقل والخدمات اللوجستية، والأغذية والزراعة، والرعاية الصحية وعلوم الحياة.

لمزيد من المعلومات يرجى زيارة [adq.ae](http://adq.ae) أو المراسلة على [media@adq.ae](mailto:media@adq.ae).

كما يمكنكم متابعة "القابضة" (ADQ) على مواقع التواصل الاجتماعي في تويتر، وإنستغرام، ولينكدإن.

سري للغاية

GE

RB